
Zápis zo stretnutia SKAS MUNI so zástupcami spolkov na Masarykovej univerzite 

Termín a miesto: Veľká zasadacia miestnosť, Rektorát Masarykovej univerzity, 3.12.2019. 17:00 

Zúčastnení: Alexandra Bečková (SKAS MUNI, Koordinátorka platformy spolkov), Karel Doleček          

(Koordinátor platformy spolkov), Tomáš Varga (Predseda SKAS MUNI, člen pracovnej skupiny pre            

spolkovú politiku), Stanislav Hasil (SKAS MUNI, člen pracovnej skupiny pre spolkovú politiku), doc.             

Hana Svatoňová (Prorektorka pro záležitosti studentů a absolventů), Mgr. Jiří Uher (Vedoucí odboru             

vnějších vztahů a marketingu) 

Spolky: Právo 21, EGEA, AEGEE Brno, Studenti archeologie Masarykovy univerzity (SAMUNI), Antická            

společnost, Re:Views Magazine, English Students´Club (ESCape), KAArdian, LEMMA (Filmový festival          

FI MUNI), Spolek mediků, ELSA Brno, Studentská unie Fakulty informatiky, Security Outlines, MU             

Game Studies, Radio R, Masarykovy historici, Nadační fond studentů Filozofické fakulty Masarykovy            

univerzity (NFSFFMU), Be International, Erasmus Student Network MUNI Brno (ESN MUNI), Klub            

investorů, Mise naděje, IFMSA  

1. Privítanie a predstavenie sa 

Karel Doleček a Alexandra Bečková privítali všetkých zúčastnených a Karel Doleček zahájil stretnutie.           

V následnom predstavujúcom sa kole sa každý zúčastnený predstavil a informoval, ktorý spolok           

zastupuje. Predstavili sa aj členovia SKAS MUNI. Zhodnotilo sa, že stretnutia sa účasní 21 spolkov               

a že je teda jedným zo stretnutí s najvyššou účasťou. Zástupcom spolkov bol v skratke predstavený             

program a to predstavenie platformy pre členov, ktorý na predošlom stretnutí neúčastnili, zhrnutie            

najdôležitejších bodov a agend, pripomenutie si priorít ktoré sa zatiaľ zozbierali a na ktorých sa             

pracuje, otázka komunikačných kanálov a vhodnej formy komunikácie, návšteva p. prorektorky pre           

záležitosti študentov Svatoňovej a vedúceho odboru vonkajších vzťahov Uhra, spolkový kalendár,          

internetové stránky a otvorená diskusia. Stretnutie je nahrávané na diktafón a bude z neho vytvorený            

zápis, ktorým je poverená Alexandra Bečková.  

2. Základné body a priority 

Karel Doleček sa pre prehľadnosť situácie spýtal, ktoré spolky sa zúčastnili posledného stretnutia             

SKAS MUNI so spolkami, prihlásila sa približne polovica zástupcov spolkov. Karel Doleček teda začal              

s uvádzaním do kontextu a pripomenutím posledných udalostí. Prvým bodom bolo prevzatie          

koordinačnej role spolkov Študentskou komorou Akademického senátu MU (SKAS MUNI), k čomu           

došlo v priebehu mesiaca október písomným oznámením vedeniu MU, spísaním správy a stave           

spolkov a prevzatím prístupu k internetovým stránkam. SKAS MUNI verí, že môže pozitívne prispieť            

k lepšiemu spolkovému zázemiu, slúžiť ako komunikačný kanál medzi spolkami, aktívnymi študentmi           



a vedením univerzity a tiež vyjednávať pre spolky podporu z rektorátnej úrovne. Túto funkciu SKAS            

prevzal od Masarykovy studentské unie (MUNIE). Na prevzatí koordinačnej funkcie s MUNIE sme sa             

dohodli. Dôvody boli dva, prvým z nich je ten, že v momente posilnenia spolkovej situácie by nebolo               

vhodné, aby jeden spolok koordinoval tie ostatné. Druhým dôvodom je ten, že samotná MUNIE sa               

chce viac venovať svojim aktivitám. V ČR je malé množstvo univerzít, ktoré nejakým systematickým             

spôsobom podporujú študentské spolky. MU v poslednej dobe hovorí o podpore spolkov,          

študentských aktivít a absolventov. SKAS MUNI má predstavu, že táto platforma bude súčasťou            

zmien v spolkovej politike a s univerzitou môžeme jednať a získať zlepšenie v oblasti priestorov,          

financovania, propagácie, a komunikácie. Stretávanie sa spolkov je dôležité, no nemalo by byť             

jediným efektom zmien. SKAS MUNI má záujem v obnovení pravidelného stretávania sa raz mesačne.  

Po diskusiu a brainstormingu s niektorými spolkami je vhodné zhrnúť štyri základné body a priority,            

a to priestory, financie, propagácia a komunikácia. Tieto priority vzišli zo zoznamu vecí, ktoré            

spolkom chýbajú a potrebujú ich, či v nich vidia medzery. Okrem týchto bodov môže mať stretávanie              

prínos v stretávaní sa medzi sebou, vymieňaním si skúseností a know-how.  

Ohľadne priestorov sa viedla diskusia, že priestory, ktoré v súčasnosti MU spolkom ponúka nie sú              

dostačujúce. SKAS MUNI na čele s jej predsedom Tomášom Vargom začal rokovať s vedením            

o projekte Student House, tj. projekte vzniku nových priestorov pre spolky a aktívnych študentov,            

koncentrovaných na jednom mieste, prístupným pre všetky spolky naprieč univerzitou s nepretržitou           

prevádzkou (prevádzka podobná CPS, tj. s menšími výnimkami 24/7). Tieto priestory by mohli            

vzniknúť v budove starej lekárskej fakulty na Komenského námestí. Karel Doleček a Alexandra           

Bečková zhrnuli typ miestností o ktorých sa zatiaľ rokovalo. Šlo by o veľkú zasadaciu miestnosť,             

menšiu zasadaciu miestnosť s mobilným nábytkom, komunitnú pracovňu, tímové pracovne,         

kuchynku, sklad, relaxačnú miestnosť. Miestnosti by mali obsahovať aj technické zázemie a potrebné            

prístroje pre spolky (tlačiareň, laminovačky a pod.). Tomáš Varga tieto informácie doplnil o číslo            

najväčšej miestnosti o ktorých sme sa rozprávali. Celkovo by tento projekt obsadil 7 miestností na              

druhom poschodí budovy Komenského námestí. V súčasnosti sa SKAS MUNI nachádza vo fáze            

rokovania s vedením, momentálne čakáme o finančné ohodnotenie priestorov, prípadne        

o ohodnotenie potrebnej rekonštrukcie. Tomáš Varga doplnil informácie o tom, že so zámerom           

vzniku tohto priestoru zatiaľ počíta rektor Martin Bareš, kvestorka Marta Valešová, ktorá drží             

v správe univerzitné financie a tiež sa rokuje s dekanom lekárskej fakulty, Martinom Repkom.           

Stretnutia ohľadom Student House s rektorom sa zúčastnili Tomáš Varga a Alexandra Bečková. Časť            

priestorov by mohla byť sprístupnená už v jarnom semestri 2020 na skúšobnú prevádzku, preto ako              

SKAS MUNI prosíme, že ak k tomuto príde, aby spolky priestory využívali, aby sme sa nedostali do                



situácie, že nám rektor už ďalšie priestory nedá. Karel Doleček položil dotaz, ktoré spolky by               

o priestory a ich využívanie mali záujem, prihlásili sa všetci zúčastnení.  

Be International: Bude možné využívať priestory aj ako office pre spolky, či priestory na prednášky               

a akcie konkrétnych spolkov? 

Karel Doleček: V priestore sa nepočíta s pracovňou, či officom pre každý spolok. Rozhodne si tam              

každá spolok bude môcť uskladniť svoje veci, či využívať ostatné miestnosti ako pracovne pre              

spolky. Spolu s týmto by mal vzniknúť rezervačný systém, kde budú uprednostňované spolkové            

pracovné činnosti, potom aj prednášky  a iné aktivity. 

Tomáš Varga: V budove je práve miestnosti č. 200 s ktorou počítame a tá by sa práve dala využiť na                 

prednášky, alebo workshopy. Je to väčšia prednášková miestnosť s kapacitou osemdesiat až sto            

ľudí.  

Alexandra Bečková: Počítali sme s tým, že v priestore bude možnosť usporiadať workshopy, alebo            

prednášky. Jedna z miestností by teda mala byť so spomínaným mobilným nábytkom, kde sa priestor              

môže prispôsobiť podľa potrieb, či už na workshopy, skupinovú prácu, alebo nácvik divadelných             

predstavení a iné.  

Karel Doleček prešiel k bodu o financovaní. Na univerzite v súčasnosti existujú univerzitné          

štipendijné fondy a fakultné štipendijné fondy. V poslednej dobe sa podarilo kladne vyjednať vznik            

štipendijného fondu pre spolky a spolkovú činnosť na Pedagogickej fakulte. Vyskúšali sme si tak             

jednanie v priaznivých podmienkach. Fakulta sociálnych štúdií a Filozofická fakulta už funkčné          

štipendijné fondy majú. V budúcom semestri sa plánuje zamerať na fakulty, ktoré štipendijné fondy             

nemajú, dotazy prišli z Právnickej a Lekárskej fakulty. Univerzitný štipendijný fond zmenil názov zo             

Štipendijného fondu rektora na Štipendijný program rektora k priznávaniu štipendií na podporu           

študentských aktivít. Na stránkach Masarykovej univerzity už je priamo napísané kedy sa o tento             

program a štipendium dá požiadať a tiež sú tam k nemu potrebné informácie         

(https://www.muni.cz/studenti/stipendia/bavi-vas-delat-veci-pro-ostatni-studenty-a-univerzitu). 

Tomáš Varga pracuje v štipendijnej komisii, takže je možné sa ozvať SKAS MUNI o najaktuálnejšie             

informácie. Tím koordinátorov platformy bude rád, aby sa zástupcovia spolkov neváhali ozvať            

v prípade potreby pomoc, zmätenia alebo s dotazmi ohľadom tohto fondu, návrh na zvýšenie tohto             

rozpočtu bol schválený. V tomto štipendijnom fonde by malo nastať navýšenie financií. SKAS MUNI             

rád za akúkoľvek odozvu od spolkov a spätnú väzbu. V krátkej diskusii padol názor, že by bolo               

vhodné pozvať na krátku diskusiu a inštruktáž pani prorektorku, aby spolky previedla systémom            

štipendií a podávaním žiadostí.  

https://www.muni.cz/studenti/stipendia/bavi-vas-delat-veci-pro-ostatni-studenty-a-univerzitu


Klub Investorů: Je ten fond doslova iba na spolkovú činnosť alebo sa dá využiť aj ako motivačný                 

prostriedok pre vybraných aktívnejších členov? Je možné napríklad raz ročne požiadať o symbolickú            

čiastku pre týchto členov? 

Stanislav Hasil: Každý štipendijný program je napísaný zvlášť. Filozofická fakulta má na tieto účely              

vypísaný aj ďalší program, keďže sa počítalo, že nie každá činnosť bude práve len spolkového rázu.                

Odporúčam si prečítať priamo konkrétny program, či už univerzitný alebo fakultné.  

Tomáš Varga: Treba skúsiť fakultné fondy, v tom univerzitnom priamo táto možnosť nie je. 

Masarykovy historici: Z týchto fondov nejde nakúpiť technika. Riešili sme to napríklad pri kamerách,             

ktoré sme si nakoniec požičiavali.  

Tomáš Varga: V prípade takýchto nákupov odporúčam požiadať o FRMU (Fond rozvoja Masarykovej           

univerzity). Môžu oň žiadať práve študenti, minimálna hodnota projektu je 50 000 Kč. Oficiálne je              

FRMU na rozvoj výuky, prípadne na ďalšie aktivity. Pri štipendijných fondoch je situácia s nákupom              

techniky náročnejšia, keďže sú výrazne obmedzenejšie. Ďalším problémom je, že na koho tá             

technika je vlastne písaná a koho je. Je toho študenta? Je toho spolku? Riešením by bola darovacia                

zmluva študenta spolku, ale to zas môže byť zbytočne právne náročné. Žiaľ zber žiadostí FRMU pre                

tento rok už prebehol.  

Alexandra Bečková: Dodala by som k tomu, že práve takáto technika sa bude dať riešiť v rámci               

Student House a prípadne by mohla slúžiť ako vybavenie aj pre ostatné spolky. Mohla by sa tak stať                 

súčasťou zázemia miestností pre študentov.  

LEMMA: Na koho sa ešte môžem oficiálne obrátiť ohľadom formulárov k podávaniu štipendií?            

Žiadali sme aj po minulé roky a bez problémov, teraz sme žiadali znova a žiadosť nám zamietli               

a nerozumieme prečo. Festival organizujeme už 21 rokov. Žiadosti na koncu februáru už sú neskoro,              

to už potrebujeme mať zafinancované veci.  

Karel Doleček: Minimálne by sme mohli požadovať, aby na každú žiadosť napísali spätnú väzbu,              

nech spolky vedia, čo robia dobre a čo zle.  

Tomáš Varga: Kompetentná osoba v tom je Karolína Ivánková, ktorá spravuje administratívu a            

schvaľovanie štipendií (https://is.muni.cz/auth/osoba/18508). Mala by vidieť aj historicky do         

žiadostí, spravuje to už päť rokov. Poznám ju zo štipendijnej komisie a ona veľmi pomôže aj s tými                

technickými záležitosťami.  

Alexandra Bečková ešte do pléna položila dotaz ohľadom vhodného komunikačného kanála. Je            

náročné písať vyše osemdesiatim spolkom emaily, tiež to nie je zrovna aktívna forma komunikácie              

vzhľadom na časový odklad odpisovania na emaily. SKAS MUNI sa zamýšľal nad Microsoft Teams,              

https://is.muni.cz/auth/osoba/18508


Slackom, Facebookom a Discordom. Facebook podľa Alexandry Bečkovej nie je zrovna vhodná           

platforma pri tomto množstve spolkov a ich členov. Microsost Teams zas nie je stavaný na tieto               

počty ľudí. Alexandra Bečková poprosila účastníkov o prípadne poslanie nápadov na komunikačný           

kanál cez email členom SKAS MUNI, ktorí o tejto téme budú ďalej diskutovať.  

 

        3.  Diskusia a pani prorektorkou a vedúcim odboru vonkajších vzťahov a marketingu 

Pani prorektorka Svatoňová a pád Uher prichádzajú o 17:30. Predstavia sa a ešte raz privítajú               

zúčastnených. Obaja vyjadrili potešenie, že sa spolky stretávajú a že vzniká táto platforma.             

Poďakovali sa za spolkovú činnosť a za aktivitu študentov. Z pohľadu pani prorektorky, je dôležité               

byť praktickými a klásť si menej cieľov, ktoré sa dajú v krátkom období dosiahnuť. 

Pani prorektorka predstavila kalendár, alebo inak spolkový kalendár. V súčasnosti má rektorát            

pripravený a hotový univerzitný kalendár, no chceli by aby popri ňom vznikol akýsi študentský              

kalendár spolkových aktivít. Každý spolok by doňho vložil svoje udalosti a aktivity, ktoré majú presah,               

alebo by spolky na tieto udalosti chceli pozvať študentov naprieč fakultami. Ďalej hovorila o              

financiách a už spomínanom navýšení štipendijného fondu. Fakultné štipendijné fondy sú na tom             

momentálne lepšie, preto vedenie jedná s prodekanmi o podpore študentov aj prostredníctvom            

fakúlt. Vyjadrila sa, že v tomto by sa ale chcela so spolkami poradiť a zistiť, čo je pre nich lepšie.                    

Zároveň sa očakáva, že spolky a aktívni študenti budú pozitívne reprezentovať univerzitu a             

propagovať univerzitu svoju aktivitami do širokej verejnosti. Predstavila akciu „Spoločnej          

imatrikulácie študentov“ brnianskych univerzít, kde by univerzita rada privítala študentov prvých           

ročníkov a zároveň ich spojila so staršími študentmi. Na tejto akcii by sa v spolkovej časti mohli                 

spolky prezentovať a propagovať svoje aktivity, prípadne iný pripraviť svoj program. Akcia sa bude              

konať 15.10.2020 na Moravskom námestí pri kine Scala, na ploche pred Janáčkovým divadlom a              

ploche (námestie a park) medzi týmito dvoma miestami. V priestoroch by sa nachádzali univerzitné              

zóny, spolkové zóny, mestská zóna (divadlá a pod.). Jiří Uher doplnil informácie o to, že už spolu                 

rokovali rektori brnianskych univerzít. Na stretnutí bol za študentov Tomáš Varga. Akcia by sa niesla               

pod heslom „Študenti študentom“. V programe sa počíta aj so študentskou párty napríklad na              

Výstavisku, v centre mesta pôjde viac o malý festival, predstavenie činností spoločenského            

charakteru, alebo malé koncerty a pod. Momentálne sa zisťujú názory študentov a ich predstavy. 

Pani prorektorka poprosila ešte o rýchle predstavenie sa zúčastnených spolkov. Pokračovala v            

predstavovaní univerzitného spolkového kalendára, ktorý by vlastne slúžil na propagáciu spolkových           

aktivít. 



Karel Doleček: Bavíme sa o opakovaných akciách so zberom na nejaký čas alebo sa budú môcť                

udalosti do kalendára priebežne dopĺňať? 

Hana Svatoňová: Kalendár, ktorý sa bude priebežne aktualizovať. Budú tam pevné veci, ktoré máte              

fixné, ale predpokladám, že vy viete byť flexibilnejší a pokiaľ naplánujete akciu v priebehu roka,               

kalendár by mal byť online tak, aby sa doňho dali udalosti dopĺňať. Za seba si myslím, že tie akcie by                    

mali mať širší presah (fakulta, fakulty, univerzita, do spoločnosti). 

Mise naděje: Takže ten kalendár bude zdieľaný aj navonok, aj medzi zamestnancami, nie len medzi               

spolkami. 

Jiří Uher: Predstava je taká, že dajú dohromady priestor, kde uvidíte kde je čo, prečo, ako, kam.... za                  

celú univerzitu. Chceli by sme na tom postaviť aj web. Nedozvedáme sa o všetkých aktivitách, napr.                

na katedrách. O niektorých sa dozvieme až po ich konci, na niektoré ešte stihneme zareagovať.               

Záležalo by na Vás, ktoré z tých aktivít chcete posunúť na univerzitnú pôdu. 

Hana Svatoňová: Príklady akcií, ktoré sa tam musia objaviť sú napríklad Lampiónový sprievod, alebo              

akcie Spolku medikov, ktoré cielia na širokú verejnosť  a sú ňou pozitívne prijímané. 

Karel Doleček: Bavíme sa teda hlavne o akciách s presahom. 

Klub Investorů: Bol by tento kalendár prepojený aj s IS MUNI? Je možné merať metriky týchto                

kalendárov? Plánuje sa zaviesť spôsob ako merať pridanú hodnotu? 

Hana Svatoňová: Myslím, že sa teraz sme to ešte len otvorili, takže sme sa prvotne chceli spýtať, či                  

by o to bol záujem. Úprimne, to v akom prostredí by bol sme zatiaľ technicky neriešili. Vy máte                  

zrejme na mysli počet otvorení konkrétnych akcií. Áno, to by sa dalo a vieme sa nad tým zamyslieť. 

Jiří Uher: Určite chceme spolupracovať s IS MUNI. Zatiaľ v IS MUNI metriky robiť nejdú.               

Diskutujeme to, radi by sme merali metriky a využívali dáta. 

Mise naděje: Za Mise naděje si myslíme, že by tento kalendár bol úplne super. Veľa našich projektov                 

je dobročinných, máme celospoločenský dosah. Momentálne robíme Nábor do registrov kostnej           

drene, keby sa toto prostredníctvom tohto kalendára dalo propagovať cez rektorát a malo by to               

väčší dosah, určite by  to bolo dobré. 

Karel Doleček sa spýtal zástupcov spolkov, či by mali o kalendár záujem. Polovica spolkov vyjadrila               

záujem. 



Stanislava Hasil: Určite by si ale treba bolo určiť a stanoviť hranice, čo je akcia len pre mojich                  

spolužiakov ako napríklad Beer Pong, alebo je to akcia pre celú univerzitu. 

Hana Svatoňová: Mohli by sme to rozvrstviť a vytvoriť maticu podľa cieľových skupín. Od udalostí               

pre celú univerzitu, po malé katedrové, pre absolventov a pod. Vedeli by sme tieto akcie propagovať                

pomocou newsletteru pre zamestnancov, absolventov a pod. 

Alexandra Bečková: Chcela som na to naviazať dotazom, či by bolo možné tie udalosti a príspevky                

diferencovať od tých s najväčšími cieľovými skupinami po tie najmenšie. Prípadne spraviť            

kalendárov viacej, ktoré by sa dopĺňali, alebo urobiť jeden ten univerzitný so študentskými             

aktivitami s väčším presahom a vedľa toho vyslovene študentský. 

Hana Svatoňová: Šlo by to tou maticou. Určite by sme mali vybrať prostredie, ktoré je príjemné a                 

jednoducho používateľné. Od Vás to ale bude vyžadovať aby ste sa o ten kalendár aj starali. 

Jiří Uher: Okrem newsletterov by sme mohli využívať aj tlačený Magazín M a publikovať v ňom                

spolkové aktivity. Nebál by som sa ani menšieho presahu.  

Hana Svatoňová: Naviažem na pána kolegu, máme Magazín M. Bolo by fajn v ňom mať niečo ako                 

spolkovú rubriku, alebo nejakú časť rezervovanú pre spolkové aktivity. Písať tam to, čo bolo, čo               

bude, prípadne tam pridať link na kalendár a pod. Mohli by sme sa touto cestou pochváliť,                

poďakovať a prezentovať.  

Karel Doleček: Vrátil by som sa ešte k tej spoločnej imatrikulácii. Je vaša predstava podobná ako pri                 

festivale MUNI 100, čo sa týka spolkových aktivít? 

Hana Svatoňová: Nemusíme to nazývať imatrikulácia. Imatrikulácie na univerzite prebehnú tak ako            

doteraz. Malo by sa to teda viesť v duchu študenti študentom, kedy starší študenti vítajú nových                

študentov.  

Jiří Uher: Áno, je to taká predstava, a zároveň predstava vstupu spolkov do programu. Máme spolky,                

čo sú schopné vytvoriť program na malý a veľký stage.  

Karel Doleček zhrnul myšlienku, pripomenul, že zatiaľ nejde o záväzné prihlasovanie. Spýtal sa             

spolkov, ktoré by mali záujem sa na tejto akcii podieľať, či už vo forme väčšej programovej aktivity                 

alebo nejakého stánku. Zúčastnení zástupcovia spolkov vyjadrili súhlas.  



Z nasledujúcej diskusie vyplynulo, že koordinátorskú rolu študentských aktivít na spoločnej           

imatrikulácii prevezme SKAS MUNI, ktorý dohliadne na program. Za SKAS MUNI bude mať túto              

agendu na starosti Alexandra Bečková.  

Hana Svatoňová: Ešte som sa chcela spýtať, čo by ste vy ako spolky uvítali, čo by ste si predstavovali                   

pod podporou univerzity. Čo by Vám pomohlo?  

Právo 21, Masarykovy historici: Spolkom určite najviac chýbajú priestory.  

Alexandra Bečková: Za SKAS MUNI Vám môžeme poslať vypracované body, na ktorých sme už so               

spolkami pracovali a diskutovali ich. Myslíme si, že máme zozbierané podnety a aj konkrétne potreby               

spolkov. So spolkami sme už viedli brainstorming. Ohľadne priestorov máme rozpracované           

miestnosti, technické zázemie, počty a druhy miestností. Tieto dokumenty Vám môžeme s Tomášom             

nazdieľať.  

Karel Doleček: Okrem teda priestorov a financií, sme riešili aj univerzitnú podporu v rámci propagácie               

na sociálnych sieťach.  

Hana Svatoňová: Určite by to šlo, len by sme potrebovali vedieť, čo presne na tých sieťach chcete                 

zdieľať a propagovať. Je to to isté ako s kalendárom.  

Klub investorů: Ako už povedali kolegovia zo senátu, nemusíme teraz riešiť to, čo už bolo povedané.                

Náš dotaz a nápad vychádza z nápadu, ktorý ste nám tu prezentovali. Moja otázka znie, či by bolo                  

možné, aby sme sa my spolky mohli prezentovať na rôznych univerzitných veľtrhoch, Gaudeamoch a              

iných akciách pomocou spolkových sekcií a tiež takto prezentovať a pôsobiť pod brandom MUNI.              

Koncepcia by bola znova študenti študentom.  

Hana Svatoňová: MUNI má veľký stánok na veľtrhoch Gaudeamus v Brne, Prahe, Bratislave,             

Košiciach v budúcom roku a po novom aj v Nitre. Najväčší problém týchto akcií sú financie. Je to                  

veľmi drahá záležitosť. Priestoru je tam veľmi málo. Určite by to budúcich študentov zaujímalo, že               

univerzita nie je len o vzdelávaní, ale aj o ďalších častiach študijného života. Minimálne je tu                

možnosť tieto aktivity prezentovať na našich Open Days.  

Jiří Uher: Áno, viem si predstaviť v Brne. Tento rok sme tam napríklad mali prvýkrat stánok aj s chill                   

out zónou. Viem si predstaviť, že ak garantujete, že si túto chill out zónu vezmeze na starosti a                  

vytvoríte tam krátke bloky aktivít, či prezentáciu jednotlivých spolkov, mohlo by to fungovať.             

Pokojne si v Brne môžete vziať túto chill out zónu na starosti a robiť tam svoje aktivity. Čo sa týka                    

iných miest, vidím to skôr na jedného top študenta, ktorý má prehľad o všetkých spolkoch, lebo viac                 



ako toho jedného si nemôžeme dovoliť tam zobrať. Môžete tohto človeka nabriefovať a dať mu               

propagačné materiály, a on by tam naše spolky prezentoval. Napadajú ma aj Prvákoviny, je to na                

každej fakulte a tiež je to obrovská možnosť sa prezentovať.  

Klub investorů: Ešte mám doplňujúci dotaz, náš spoločný cieľ, myslím si, je spolupracovať ako              

spolky. Bolo by potom možné pod značkou MUNI zabezpečiť aj spoločné brožúry? Aby sa v tejto                

brožúre mohol každý spolok predstaviť na pár riadkov.  

Radio R: Ten materiál, brožúra, by bola fajn aj pre študentov počas celého roka. Keď ten prvák prvý                  

týždeň školy nestíha všetky akcie, mohol by vďaka tomuto materiálu mohol vidieť prezentáciu             

spolkov počas celého roku.  

Hana Svatoňová: A chcete to vytlačené? Univerzita sa snaží obmädzovaž množstvá papiera a okrem              

toho papier nemá možnosť aktualizácie. Nebolo by zaujímavejšie toto viesť práve aj cez tie              

internetové stránky?  

NFS FF MU: Myslíme si, že by bolo dobré aby tieto informácie šli už priamo s informáciami k zápisu.                   

V emaily, ktorý si predsa každý študent prečíta. Možno by bolo fajn dať túto možnosť budúcim                

študentom ako sa o spolkoch dozvedieť, plus ako hovoríte, nebolo by potrebné tieto brožúry tlačiť.  

Jiří Uher: Ja s Vami trošku nesúhlasím. Tlačí sa brožúra Študuj na MUNI, prečo si od svojich fakúlt                  

nevybojujete aby posledná stránka bola venovaná spolkom?  

NFSFFMU: My bojujeme aby fakulta tieto informácie posielala už dlhšie.  

Jiří Uher: Určite by som úplne neustupoval od papiera. Ale mám myšlienku, ďalší projekt študenti               

pre študentov, máme tu Fakultu informatiky, čo tak urobiť projekt, ktorý univerzita zafinacuje a              

bude to aplikácia, ktorú si všetci stiahnu do mobilu? Boli by tam všetky spolky podľa fakúlt, oblastí                 

záujmu…  

LEMMA: Dodal by som, že toto je ten istý dôvod prečo ešte IS MUNI nemá svoju mobilnú aplikáciu.                  

Je s tým veľa práce a je to komplikované.  

SUFI: Starší študenti vidia do IS MUNI, do spolupráce s Brandejsom a je toho neskutočne veľa.  

Jiří Uher: Nemusí to mať nič spoločné s IS MUNI. Bola by to jednoduchá aplikácia databázového                

charakteru, zastreší ju SKAS MUNI.  



Radio R: Čisto marketingovo, vy by ste si stiahol čisto informačnú aplikáciu? Ja by som šla radšej na                  

web, kde by sa mohla stránka zjednodušiť a ten prehľad by tam bol.  

Karel Doleček: Internetové stránky budeme ešte určite riešiť. Z tejto diskusie vzišlo veľa podnetov,              

ktoré budeme diskutovať s Vami ako aj s vedením.  

Po odchode pani prorektorky a pána Uhra sa na popud Klubu investorů riešili možnosti workshopov.               

Z diskusie padlo uznesenie sa nad tým, že workshopy, ktoré sú schopné si spolky ponúknuť               

navzájom, nie sú potrebné robiť cez externých hostí. Na tieto účely by mal vzniknúť google dotazník                

pre spolky, kde bude uvedené, ktoré spolky vedia čo poskytnúť a ktoré čo potrebujú. SKAS MUNI sa                 

postará o tento dotazník.  

       4.      Diskusia a záver 

Na záver sa SKAS MUNI so spolkami dohodol na tom, že stretnutia sa budú konať každý tretí týždeň                  

v mesiaci. Najbližšie stretnutie sa teda koná 16.1.2020 od 17:00, o mieste stretnutia bude SKAS               

MUNI ďalej informovať. Ďalšie stretnutia sa uskutočnia 20.2.2020, 19.3.2020, 16.4.2020, 21.5.2020 a            

18.6.2020. SKAS MUNI poďakoval spolkom za účasť a stretnutie ukončil.  

        5.   Úlohy 

- SKAS MUNI sa stretne s vedením univerzity ohľadne spolkovej politky 

- SKAS MUNI vytvorí dotazník pre spolky 

- Internetové stránky a kontakty budú updatované  

- Zasadanie budú zvolané raz mesačne vždy v rovnaký deň a čas 

- Spolky sa zamyslia nad svojimi know-how a potrebami  

 


